

培训概述/TRAINING REVIEW

2019年4月22日至4月24日，由美中农业贸易服务中心主办，美国圣盖博谷经合组织协办，美国食品、药品管理局支持的第五届“美国食品安全预防管控及操作规范培训班”在美国洛杉矶郡工业市的太平洋棕榈大酒店成功举办！

It was very successful to be held as the FDA/FSMA FSPCA course for human food at the Pacific Palm Resort in City of Industry, California on April 22-24, 2019! It had sponsored by the US-China Agricultural Trade Service Center, co-organized by the San Gabriel Valley Economic Partner, and supported by the US Food and Drug Administration, FDA



本期培训班的讲师是来自 ATSC 服务中心义务法律咨询顾问，FDA 认可的 FSPCA 资质联盟讲师，前中检集团北美有限公司农食部总经理，现任环球食品交易所 COO 兼副总裁 Phillips Richard。美国 FDA 西海岸执法办公室法规执行官员 John Liu 做为 FSMA 法规政策专家做现场指导。

Mr. Phillips Richard, as the lead instructor of FSPCA training course, is from the team of obligatory regulatory affairs consultants of ATSC, who used to be the former G. Manager of DA, CCIC N.A. and has the current position service to COO & VP of GFEC. He has had the certificates of LI from FSPCA and recognized by FDA. Mr. John Liu, as an officer from FDA, had given the professional answers and explained to all of questions and regulations of FSMA CFR 21, part 117 to participants.

本期培训班一共 15 人，学员分别来自食品及相关行业的不同岗位，主要关注和负责食品安全领域。具体参加人员名单如下：

There were 15 participants to attend this training course, they came from difference positions in the food industry and relationship of it, for the detail information, please go to see the below table.

5TH. FDA/FSMA FSPCA COURSE FOR HUMAN FOOD(美国食品安全法规及操作规范培训班学员，第五期)					
No.	Frist Name	Last Name	Company name		
**	Phillips	Richard	FSPCA/ATSC/GFEC	美国食品安全联盟/服务中心/环球食品交易所	讲师
**	John	Liu	FDA Westcoast office	美国FDA西海岸办	指导讲师
1	Kwong	Hui	CCIC North America Inc	中检集团北美有限公司	学员
2	Jiaqiang	Sun	CCIC North America Inc	中检集团北美有限公司	学员
3	Mengting	Wang	Rainbow fresh sales Inc.	彩虹新鲜蔬果销售公司	学员
4	Danny	Wang	University California San Deigo, UCSD	加州大学圣地亚哥分校	学员
5	WESLEY XING	Wu	FiveStar Inc.	五星食品有限公司	学员
6	Dale	Eatherly	ABC Laboratory	ABC实验室	学员
7	Joseph	Dennis	ABC Lab	ABC实验室	学员
8	Erica	To	LT Meat Company	美国LT肉联公司	学员
9	Weimin	Huang	YK Group	美国YK集团	学员
10	Kaiwei	Jin	Great Wall Supermarket, Los Angeles	大中华超市 董事	学员
11	Jia	Qiu	Pan Stone International Trade Inc.	坚果食品贸易商	学员
12	Annie	Wei	San Gabriel Valley Economic Partnership	圣盖博谷经合组织	学员
13	Scott	sheward	US-CHINA ATSC	美中农业贸易服务中心	学员
14	Gui Qiang Rickey	Li	Organic Tea Supplier	有机茶叶农场	学员
15	Ji	Li	US NOHA Technology	美国诺哈生物科技	学员

经过两天半的标准课程培训，学员对美国 FSMA 法规有了系统和全面的了解和认识，通过小组开展规定项目的实际案例演练，掌握了企业在进料、生产加工、物流、供应商链等，对食品安全管控的具体操作步骤和解决办法！最后都成功获得了由 ATSC 及 FSPCA 颁发的参加培训和完成学业证书。其中，FSPCA 颁发的 PCQI 证书被美国 FDA 认可！结业后，很多学员纷纷表示，愿意继续参加 FSMA 法规要求的 FSPCA 其它课程培训。本次培训获得圆满结束！

After two and a half days of standard course training, the participants have a systematic and comprehensive understanding and understanding of the FSMA regulations in the United States. Through the actual case drills of the prescribed projects, they has mastered the enterprises in receiving, production and processing, logistics, supplier chain, etc. , specific operational steps and solutions for food safety control! In the end, they successfully obtained the training and PCQI completion of the academic certificate issued by ATSC and FSCCA. Among them, the PCQI certificate issued by FPCCA is recognized by the US FDA! After the completion of the course, many students expressed their willingness to continue to participate in other FSCCA training courses required by the FSMA regulations. This training has been successfully completed!

培训现场/Photos





The Team of ATSC

Answer the question, "Why are we the ones to solve the problem we identified?"



Jeri Erling

CEO & Executive Director



Scott Shepard

Director of Membership & Public Relations

Training, Education & Events



Phillips Richard

Lead instructor recognized by FDA for FSPAC Human & Animal & FSVP
Registration and regulatory affairs advisor



Jewely Smith

Financial Specialist

SBA Program

Investment in U.S.A.





















美中农业贸易服务中心制作

ATSC